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GemeenteBelangen constateert dat het college hetzelfde wenst als de inwoners en bedrijven op het 
WFO. Namelijk tegemoetkomen aan de wensen van omwonenden en gebruikers van het 
bedrijvenpark (zie antwoord 2 DOC-20-313363). De wens van omwonenden is volgens ons heel 
duidelijk, namelijk niet overnachten (zie DOC-20-294148). Verder is een belangrijke wens van de 
inwoners dat het verkeersveiliger wordt nabij de Tomatenmarkt (zie bijgevoegd krantenartikel). 
Beide wensen kunnen niet verholpen worden met de reeds uitgezette acties. 

Wel geeft u in uw beantwoording aan, dat handhaven mogelijk is wanneer de uitzondering van de 
Perenmarkt tussen huisnummer 3 en 22a geschrapt wordt. Op dat moment wordt aan alle wensen 
tegemoetgekomen, namelijk;

 Geen mogelijkheid tot overnachten op de Perenmarkt
 Minder vervuiling van bermen met menselijke fecaliën
 Minder vervuiling van bermen door zwerfvuil
 Geen geluidsoverlast van koelmotoren
 Geen camping praktijken nabij de Perenmarkt.

Tevens geeft u aan dat het probleem verplaatst naar een andere lokatie. Het is reeds bij de 
gemeente bekend, dat de andere uitzonderingen op het WFO terrein nagenoeg niet gebruikt 
worden. Hierdoor zal het probleem opgevangen worden in dezelfde omgeving. 

Het bestuur van het WFO bedrijventerrein en de noodkreet van bewoners (door middel van 
krantenbericht NHD en vele meldingen via de Fixi-app) maken duidelijk dat ze een totaal oplossing 
willen. Daarom deze volgende vervolgvragen:

1. Waarom wilt u de inwoners en bedrijven niet tegemoetkomen in hun wens. Dit terwijl u 
zelf aangeeft de het schrappen van de uitzondering u meer handvatten geeft?

antwoord Wij willen de tijd nemen om in gesprek te gaan met alle belanghebbende partijen om te 
komen tot een oplossing en/of duidelijke afspraken waarbij zoveel mogelijk tegemoet 
wordt gekomen aan de wensen van alle betrokken partijen. De resultaten van dit 



onderzoek worden in Q1 2021 teruggekoppeld aan de raadsleden.

2. U geeft aan eerst te willen handhaven. Vooral het doen van sanitaire behoeften en 
zwerfvuil kan enkel gehandhaafd worden bij een op heterdaad. Die kans is niet groot. 
Dit terwijl de grootste ongemakken voorkomen uit het overnachten en het creëren van 
een verkeersonveilige situatie. In welk opzicht komt u hiermee tegemoet aan de wensen 
van de omwonenden? (Immers het belangrijkste verzoek tot handhaving op overnachting 
is afgewezen)

antwoord Tegen de overlast waar toe we bevoegd zijn handhavend op te treden, treden we op. 
Dit geldt ook voor overtredingen van de Wegenverkeerswet. 

Het handhavingsverzoek van Bedrijventerrein WFO is afgewezen op het punt van 
overnachten omdat wij niet bevoegd zijn om hier handhavend tegen op te treden. Het 
bevoegd gezag is de Inspectie Leefomgeving en Transport en het handhavingsverzoek is 
naar hen doorgestuurd om voor het overnachten in behandeling te nemen.

3. U geeft aan dat “het probleem” verplaatst gaat worden. Dat zijn wij gedeeltelijk met u 
eens, echter het verplaatst zich naar een ander deel op het WFO terrein, waardoor 
omwonenden geen overlast ervaren en de verkeersveiligheid er mee gediend wordt. 
Bent u het eens met deze redenatie. Zo niet, wat is uw redenatie?

antwoord Ook gedeeltelijk. 
De bewoners van de dienstwoningen ondervinden minder overlast van geparkeerde grote 
voertuigen. 
Vanuit verkeersveiligheid is de Perenmarkt de ideale locatie. 
De Perenmarkt wordt nu alleen gebruikt door parkerende vrachtwagens. 
En wordt niet gebruikt als parkeergelegenheid voor bezoekers en personeel van de 
bedrijfspanden.




